
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šišove 

konaného dňa  05. marca 2024 

__________________________________________________________________________________  

 

 

 

Prítomní poslanci: Peter Gerhát, Michal Godál, Mgr. Daniela Machová, PhDr. Jana Vaňová, Ing. 

Miroslav Sitár 

 

Ďalší prítomní: JUDr. Elena Magdolenová - hlavná kontrolórka obce, Emília Sitárová – ekonómka 

obce 

          

Prítomní občania: podľa prezenčnej listiny 

 

K bodu 1 

 

Ing. Elena Valachová, starostka obce otvorila zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Šišov 

a privítala poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Ďalej privítala hlavnú kontrolórku obce. 

Skonštatovala, že z 5 poslancov je prítomných 5 poslancov a teda zasadnutie obecného zastupiteľstva 

je uznášania schopné.  

Starostka oboznámila poslancov a zúčastnených s programom zasadnutia, ktorý bol zverejnený na 

úradnej tabuli obce a internetovej stránke obce.  Zároveň navrhla doplniť program zasadnutia 

o nasledovné body: čerpanie rozpočtu obce za rok 2023 a úpravu rozpočtu – Rozpočtové opatrenie č. 

1/2024. Ďalšie doplnenia resp. zmena programu nebola navrhnutá. Za zapisovateľku určila p. Emíliu 

Sitárovu a za overovateľov zápisnice Ing. Miroslava Sitára a p. Petra Gerháta. 

Starostka predložila návrh na uznesenie a dala hlasovať za takto navrhnutý program zasadnutia, 

zapisovateľku, overovateľov zápisnice. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 2 

 

Starostka podala poslancom správu o stave plnenia uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  Skonštatovala, že uznesenia sú splnené, resp. v štádiu plnenia.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 3 

 

Starostka v rámci tohto bodu odovzdala slovo hlavnej kontrolórke obce, ktorá predložila poslancom 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Šišov za rok 2023 a Správu o výsledkoch 

kontroly za obdobie 2. polroka 2023. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 4 

 

Starostka predložila poslancom informáciu o  účastí poslancov na verejných zasadnutiach obecného 

zastupiteľstva za rok 2023.  Skonštatovala, že v roku 2023 obecné zastupiteľstvo rokovalo šesťkrát. 



Jeden poslanec sa nezúčastnil jedného rokovania a jeden poslanec troch rokovaní. Išlo o ospravedlnenú 

neúčasť. Ostatní poslanci sa zúčastnili všetkých rokovaní.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 5 

 

Starostka predložila poslancom na prerokovanie a schválenie čerpanie rozpočtu obce za rok 2023. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 6 

 

Starostka predložila poslancom návrh na úpravu rozpočtu na základe Rozpočtového opatrenia č. 

1/2024. K návrhu rozpočtového opatrenia uviedla, že sa jedná predovšetkým len o presuny medzi 

jednotlivými položkami.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice.  

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 7 

 

Starostka podala poslancom správu o platení daní a poplatkov. Skonštatovala, že obec má uhradené 

všetky  poplatky za komunálny odpad od fyzických aj právnických osôb. Na miestnych daniach má 

99,69 % plnenie, obec eviduje  dlžníka u fyzických osôb.   

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 8 

 

V rámci tohto bodu boli prerokované nasledovné žiadosti občanov a organizácii: 

a) žiadosť p. Oľgy Országhovej o predĺženie nájomnej zmluvy -  prenájom časti budovy s.č. 168 

na parc. 85/4, k.ú. Šišov. Poslanci schválili prenájom priestorov na základe žiadosti na obdobie 

2 rokov. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

b) žiadosť p. Milady Hanovej o prenájom pozemku – prenájom časti pozemku parc. č. 31/1, k.ú. 

Šišov. Poslanci schválili prenájom časti pozemku na základe žiadosti na obdobie 3 rokov. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

c) žiadosť p. Melánie Čangelovej o odkúpenie časti pozemku – menovaná požiadala o odkúpenie 

časti pozemku parc. č. 6/1, k.ú Šišov. Poslanci neschválili žiadosť p. Čangelovej. 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

d) žiadosť p. Ľuboša Krištofa o súhlas s prevzatím vodovodu do majetku obce –  jedná sa o 

predbežný súhlas na prevzatie  vodovodu do majetku obce po jeho vybudovaní. P. Krištof 

plánuje vybudovať v časti obce vodovod na vlastné náklady, ktorý potom odovzdá do majetku 

obce. Podmienkou povoľovacích konaní je predbežný súhlas obecného zastupiteľstva 



v prevzatím diela a podpísaná Zmluva o budúcom prevode vlastníctva verejného vodovodu do 

majetku obce.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

e) Žiadosť p. Aleny Berky o ukončenie nájomnej zmluvy – p. Berky požiadala e-mailom obec 

o ukončenie nájomnej zmluvy na prenájom časti priestorov v budove  ZVS, predajňa potravín, 

s.č. 79 na parc. č. 71/4 z dôvodu, že tieto priestory už nevyužíva. Nájomnú zmluvu má s obcou 

uzatvorenú do 31.7.2024.  

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 9 

 

V rámci bodu Rôzne starostka informovala poslancov o nasledovných úlohách: 

 

- Dokumentácia civilnej ochrany obyvateľstva obce Šišov a Plán evakuácie za území obce Šišov 

– starosta predložila poslancom na vedomie vyššie uvedené dokumenty, ktoré musí mať obec 

vypracované; 

K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

- rekonštrukcia kultúrneho domu a schválenie úveru na rekonštrukciu – starostka informovala 

poslancov o prebiehajúcej rekonštrukcií kultúrneho domu. Obec bude rekonštrukciu financovať 

z časti z finančného daru a zbytok z vlastných zdrojov a z úveru. Navrhla, aby obecné 

zastupiteľstvo schválilo prijatie tzv. municipálneho úveru – univerzál, ktorý môže obec využiť 

aj v budúcnosti na financovanie investičných akcií alebo na preklenutie časového nesúladu 

medzi príjmami a výdavkami bežného rozpočtu. K tomuto bodu OcZ prijalo uznesenie, ktoré 

tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

- žiadosti o NFP – bola podaná žiadosť o dotáciu na Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny 

SR na podporu plnenia funkcie rodiny, žiadosť o NFP na Ministerstvo školstva SR  na zvýšenie 

kapacity materskej školy. Ďalej informovala, že žiadosť na rekonštrukciu budovy zdravotného 

strediska je v evidencii na ministerstve a obec zatiaľ nedostala žiadne vyrozumenie. 

- pripravované akcie v obci v I. polroku: 

- stavanie Mája – termín 30. apríl 2025 o 18.00 hod. 

- Deň matiek – 19. mája 2024 o 15.00 hod. v budove základnej školy 

- Športový deň detí – 29. júna 2024, predpokladaný začiatok o 15.00 hod.. Akcia bude spoločná 

s akciou, ktorú plánujú organizovať dobrovoľný hasiči a bude sa konať v obecnom parku.  

- Koordinačná rada partnerstva – starostka informovala o záveroch zo stretnutia Koordinačnej 

rady partnerstva, ktoré sa konalo na Mestskom úrade v Bánovciach nad Bebravou. 

- kontrola BOZP – starostka informovala o výsledku kontroly BOZP. 

- v obci prebieha výrub inváznych drevín v okolí toku Livina – tieto invázne dreviny je zo 

zákona povinný odstraňovať každý vlastník pozemku, výrub takýchto drevín nepodlieha 

správnemu konaniu.  

K bodom prerokovaným v rámci bodu rôzne OcZ prijalo uznesenie, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 

Hlasovanie: za 5 poslanci 

 

K bodu 10 

 

V rámci interpelácii vystúpili poslanci s otázkami: 



PhDr. Vaňová upozornila na prepadajúcu sa cestu v blízkosti jej domu. Poškodenie cesty je spôsobené 

prejazdom ťažkých nákladných áut pri ťažbe dreva. Starostka uviedla, že poškodený úsek sa bude 

snažiť obec opraviť vtedy keď sa bude na hornom konci kopať vodovod.  

P. Gerhát upozornil na prepadajúcu sa časť pozemku pri odbočke smerom k bývalej pálenici, na 

ktorom sa realizovala prekládka vysokého napätia. Starostka k tomu uviedla, že sa pokúsi kontaktovať 

firmu, ktorá to realizovala.  

 

K bodu 11 

 

Starostka otvorila diskusiu.  

Poslanci diskutovali k jednotlivým bodom počas ich prerokovávania. 

Nakoľko v rámci diskusie už nikto nevystúpil, starostka diskusiu ukončila 

 

K bodu 12 

 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

V Šišove, 05. 03. 2024 

 

 

 

 

......................................................    .............................................................. 

           Ing. Miroslav Sitár      Peter Gerhát                                                          

             overovateľ I                                                                         overovateľ II             

                                                                                   

                                                                                

                                                                                    ........................................................... 

            Ing. Elena Valachová 

                            starostka obce 

 

 

Zapísala: Emília Sitárová 

 

 

 

 

 

 


